
Zápis 

z 1. - ustavujícího veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 31.10.2018 

 

 

Přítomno: 7 zastupitelů, 7 občanů. 

 

1. Přečten Zápis o výsledku voleb z 6.10.2018 – zvolení zastupitelé: 

Simona Tahalová 108 hlasů, Jaroslav Fišer 96 hlasů, Martin Eder 94 hlasů, Bronislav 

Tomeš 53 hlasů, Luděk Morávek 78 hlasů, Iveta Tomšová 83 hlasů, Petra Faitová 78 

hlasů. 

 

2. Předsedající přečetl znění slibu a zvolení zastupitelé slovem „slibuji“ a podpisem textu 

slibu stvrdili složení. 

 

3. Projednána a schválena změna programu veřejného zasedání – doplnění o 2 body:  

• schválení zastupitele pro územní plánování 

• rozpočtové opatření č. 1 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

4. Zapisovatelka: Iveta Tomšová, ověřovatelé zápisu: Martin Eder, Luděk Morávek, 

volební komise: Petra Faitová, Luděk Morávek, Iveta Tomšová, návrhová komise: 

Simona Tahalová, Jaroslav Fišer. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

5. Projednáno a schváleno stanovení výborů a komisí OZ: 

Finanční výbor   Kulturní a sociální komise 

Kontrolní a revizní výbor  Stavební komise 

Komise životního prostředí 

Dále byl schválen počet členů ve výborech a komisích v obvyklém počtu předseda + 

2 členové. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

6. Projednán a schválen veřejný způsob voleb starosty, místostarosty a předsedů 

jednotlivých výborů a komisí. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Na funkci starosty byli navrženi Bronislav Tomeš a Simona Tahalová. Vzhledem 

k tomu, že S.Tahalová tento návrh odmítla, bylo hlasováno pouze o prvním návrhu 

a starostou byl zvolen Bronislav Tomeš. Hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 2.  

 

Na funkci místostarosty byla navržena a zvolena Simona Tahalová. Hlasování: pro 6, 

proti 0, zdržel se 1. 

Na funkci předsedy Finančního výboru byla navržena a zvolena Petra Faitová. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Na funkci předsedy Kontrolního a revizního výboru byla navržena a zvolena Iveta 

Tomšová. Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

Na funkci předsedy Stavební komise byl navržen a zvolen Martin Eder. Hlasování: pro 

6, proti 0, zdržel se 1. 

Na funkci předsedy Kulturní a sociální komise byl navržen a zvolen Luděk Morávek. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

Na funkci předsedy Komise pro životní prostředí byl navržen a zvolen Jaroslav Fišer. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 1. 

 

8. Kompletní obsazení komisí bude projednáno a schváleno na příštím zasedání. 

 

9. Byla projednána a schválena výše odměn členů nově zvoleného zastupitelstva – stejně 

jako v předchozím volebním období, 80% určené částky dle nařízení vlády č.318/2017 

Sb. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 



 

10. Zastupitel, určený pro územní plánování – navržen a zvolen B. Tomeš. Hlasování: pro 

7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

11. Starosta seznámil OZ s Rozpočtovým opatřením č. 1 – v rozsahu přijaté dotace na volby 

do Senátu a obecního zastupitelstva, které schválil na základě přenesených kompetencí 

dle usnesení č. 7 z 15. zasedání OZ 16. 11 . 2017 (viz. příloha zápisu). Hlasování: pro 

7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

12. Diskuse  

– V. Crhová – dotaz na chodníky na hoření část obce (možnost semaforu nebo retardérů, 

radar s kamerou a možností vybírání pokut….)? Odpověď: Je zpracována studie, bylo 

jednáno s Krajským úřadem a v následujícím období se vedení obce bude tomuto 

problému významně věnovat. 

- V. Crhová – problém se stále obsazenými parkovacími místy na obecních 

„parkovacích prostorech“? Odpověď: U Obecního úřadu budou vyznačena 2 místa pro 

návštěvníky OÚ. 

- V. Crhová – dotaz na objednání další popelnice? Odpověď: Možno kdykoliv po 

dohodě na Obecním úřadě, bude zajištěno. 

- B. Vejvarová – dotaz na umístění v Domově důchodců? Odpověď: Naše obec 

neprovozuje vlastní Domov důchodců, proto je třeba umístění zajišťovat dle svých 

možností. 

- B. Vejvarová – dotaz na ukončení prodeje plynových bomb u p. Erlebacha, zajistí obec 

náhradní dovoz? Odpověď: Bude prověřen důvod a pravdivost ukončení prodeje a 

zjištění dalších možností. 

 

13. Na závěr bylo odsouhlaseno usnesení. Vzhledem k tomu, že během diskuse musel 

z důvodu pracovních povinností odejít Jaroslav Fišer, bylo usnesení schváleno pouze 

přítomnými zastupiteli. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


